
Data przyjęcia protokołu: 24.02.2022 r.

ROP.0002.11.2021  
                                                                               

PROJEKT
PROTOKÓŁ NR XXXIV/21

XXXIV SESJI ZWYCZAJNEJ 
RADY GMINY ZIELONKI KADENCJI 2018-2023

Z DNIA 30 GRUDNIA 2021 R.

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Zielonki (ul. Krakowskie Przedmieście 116, 32-087
Zielonki) oraz w trybie zdalnym (za pomocą środków komunikacji elektronicznej) tj. trybie hybrydowym.
Sesji  przewodniczył  Przewodniczący  Rady  Gminy  Zielonki  Mirosław  Golanko.  Protokół  sporządziła
Beata Przybycień, starszy specjalista. W obradach uczestniczyli: wg list obecności (listy obecności są
załącznikami do niniejszego protokołu). Obrady rozpoczęto o godz. 9:30, a zakończono o godz. 14:35
tego samego dnia. W posiedzeniu wzięło udział 21 członków.

1. Otwarcie XXXIV sesji Rady Gminy Zielonki.

Przewodniczący  M.  Golanko powitał  wszystkich  przybyłych  na  obrady,  stwierdził  kworum i  prawo-
mocność do podejmowania uchwał i otworzył XXXIV sesję Rady Gminy Zielonki kadencji 2018-2023.
2. Ustalenie porządku obrad.
Przewodniczący M. Golanko odczytał proponowany porządek obrad:
3. Przyjęcie protokołu XXXII sesji.
4. Sprawozdania z prac komisji.
5. Podjęcie uchwał w sprawie:
1) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki; 
2) Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na rok 2022;
3) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na rok 2021;
4) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki; 
5) zawarcia porozumienia dotyczącego współdziałania w 2022 roku Gminy Zielonki z Gminą Miejską
Kraków  w  zakresie  przeciwdziałania  alkoholizmowi,  w  odniesieniu  do  osób  doprowadzonych  do
Miejskiego Centrum Profilaktyki Uzależnień w Krakowie;
6)  pokrycia  części  kosztów  gospodarowania  odpadami  komunalnymi  z  dochodów własnych  niepo-
chodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi;
7) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wyso-
kości stawki tej opłaty;
8) ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od nieruchomości, na
której znajduje się domek letniskowy lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno –
wypoczynkowe; 
9)  zmieniająca  Uchwałę  Nr  IX/73/2019  Rady  Gminy  Zielonki  w  sprawie  określenia  zasad,  trybu
przyznawania i  pozbawiania oraz  rodzajów i  wysokości  stypendiów sportowych,  nagród sportowych
i wyróżnień sportowych gminy Zielonki;
10) przekazania według właściwości wniosku mieszkańca Gminy Zielonki; 
11) przeprowadzenia głosowania w sprawie odwołania sołtysa sołectwa Korzkiew; 
12) przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zielonki na 2022 rok;
13) przyjęcia planu pracy Rady Gminy Zielonki na rok 2022.
6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym.
7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.
8. Zamknięcie sesji.

Przewodniczący  M.  Golanko zapytał,  czy  są  uwagi  do  porządku obrad,  wobec  ich  braku zarządził
głosowanie nad jego przyjęciem.

Głosowano w sprawie:
Ustalenie porządku obrad
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
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Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - 
Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (1) Tadeusz Łysek
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Ad 3. Przyjęcie protokołu XXXII sesji.
Przewodniczący M.Golanko zapytał, czy są uwagi do projektu protokołu XXXII sesji, wobec ich braku 
zarządził głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu XXXII sesji
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz -
Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (1) Tadeusz Łysek
P  rotokół XXXII sesji został przyjęty   jednogłośnie   i otrzymał numer XXXII/21.  

Ad 4. Sprawozdania z prac komisji.
W tej części sesji przedstawiciele komisji rady gminy przedstawili sprawozdania z prac komisji z okresu 
międzysesyjnego.

1. Przewodniczący Komisji Infrastruktury Liniowej K. Gaweł – sprawozdanie z posiedzenia w dn. 29.12.
Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.

2. Przewodnicząca Komisji Kultury, Sportu i Spraw Regulaminowych M. Gadzik-Wójcik - sprawozdanie
z posiedzeń w dn. 3.12, 27.12.
Radny  P.Podleśny zwrócił  uwagę,  że  komisja  winna  oddzielnie  zagłosować  nad  każdym z  dwóch
projektów uchwał, pomimo że są ujęte w jednym punkcie porządku obrad, na wypadek zdań odrębnych
członków komisji.
3.  Przewodniczący  Komisji  Ochrony  Środowiska,  Niskiej  Emisji  i  Odpadów  K.  Krzyworzeka  -
sprawozdanie z posiedzenia w dn. 28.12.
Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.

4. Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej K. Lepiarczyk - sprawozdanie z posiedzeń w
dn. 9.12, 30.12.
Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.

5. Przewodnicząca Komisji Planowania i Rozwoju M. Listoś - sprawozdanie z posiedzeń w dn. 6.12,
27.12.
Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.

6. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej R. Toft - sprawozdanie z posiedzeń w dn. 20.12, 29.12.
Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.
7. Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Z. Kot - sprawozdanie z posiedzenia w dn. 16.12.
Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.
8. Przewodniczący Komisji Budżetowej T. Łysek – sprawozdanie z posiedzeń w dn. 3.12, 9.12, 10.12,
28.12.
Wiceprzewodniczący R. Krawczyk i radna M. Żylska odnieśli się do inwestycji drogowych poruszanych
na komisji, jednak przewodniczący M. Golanko stwierdził, że ponieważ są to uwagi dotyczące najbliż-
szych dwóch uchwał przenosi dyskusję do kolejnego punktu porządku obrad.
Protokoły  z  posiedzeń  komisji  dostępne  są  na  stronie  internetowej  Biuletynu  Informacji  Publicznej
Urzędu Gminy Zielonki.

Ad 5. Podjęcie uchwał w sprawie:
Rada Gminy Zielonki rozpatrzyła następujące projekty uchwał:

Radni zgodnie przyjęli propozycję przewodniczącego M. Golanko łącznego omawiania przez Pana Wój-
ta i Panią Skarbnik pierwszych dwóch projektów uchwał i autopoprawek. Radny T. Łysek podkreślił, że
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proponowany budżet jest kompromisem pomiędzy środkami finansowymi, którymi gmina dysponuje, a
koniecznymi  do  realizacji  zadaniami.  Nie  sprzyjają  warunki  makroekonomiczne,  rośnie  inflacja,  pla-
nowane  są  podwyżki  prądu  i  gazu,  to  jednak  budżet  daje  podstawy  bezpiecznego  finansowania
niezbędnych zadań na poziomie minimum w roku 2022. Dla radnego niezbędne minimum na rok 2022,
jakie gmina musi postawić to, aby mieszkańcy nie chodzili i jeździli po drodze „bitej” z dziurami, błotem
i kurzem. Przyjął rozwiązanie zaproponowane przez wójta, że po zamknięciu roku 2021, wiosną radni
powrócą do obiektywnego ustalenia absolutnie niezbędnych zadań do realizacji podstawowych potrzeb
mieszkańców.  Zabezpieczą  –  do  czego  gmina  jest  zobligowana  -  zapewnienie  bezpieczeństwa  na
drogach m.in. poprzez zamienienie dróg bito-dziurawych na asfaltowe jako minimum. Radny zagłosuje
za tym budżetem,  jako punktem wyjścia  i  możliwością jego modyfikacji  w tym zakresie na wiosnę.
Odniósł się do wypowiedzi wójta w zakresie kontynuacji wymiany pieców, zwrócił uwagę, że nie należy
demonizować drożejącego gazu, ponieważ węgiel drożeje tak samo. Pamiętać należy, że wymieniając
piec  nie  dusimy  się  w  smogu  i  być  może  mniej  wydamy  na  lekarstwa  i  ratowanie  zdrowia.
Przewodniczący M. Golanko podziękował za prace komisji przy budżecie, za uwagi krytyczne i kons-
truktywne, zwrócił uwagę, że rada uwzględnia wnioski składane przez sołectwa. 

1) uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;

Przewodniczący M.  Golanko:  pozytywna opinia  Komisji    Budżetowej  z  autopoprawką -   4  głosy  „za”,  
0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”, pozytywna opinia Komisji Infrastruktury Liniowej - 4 głosy
„za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”, pozytywna opinia Komisji Kultury, Sportu    i Spraw  
Regulaminowych - 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”, pozytywna opinia Komisji
Ochrony Środowiska,  Niskiej  Emisji  i  Odpadów z autopoprawka - 3 głosy „za”,  0 głosów „przeciw”,
2 głosy  „wstrzymujące się”,  pozytywna opinia  Komisja  Oświaty  i  Polityki  Społecznej  -  4  głosy „za”,
0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”, pozytywna opinia Komisji Planowania i Rozwoju - 3 głosy
„za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”, pozytywna opinia Komisji Rewizyjnej - 3 głosy „za”,
0 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”.    Przewodniczący M. Golanko poinformował, iż     Skład  
Orzekający Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie w Uchwale Nr S.O.VI.4290.3.2021
z dnia 1.12.2021 r. pozytywnie zaopiniował projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej
Gminy Zielonki.

Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie autopoprawkę do projektu uchwały.
Głosowano w sprawie:
autopoprawka do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15) Piotr Calik, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, Ryszard 
Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena
Listoś, Tadeusz Łysek, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Renata Kosno, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska
BRAK GŁOSU (2) Dariusz Dragosz, Krzysztof Olawski
Autopoprawka została przyjęta.
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały z autopoprawką.
Głosowano w sprawie:
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki wraz z autopoprawką
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15) Piotr Calik, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, Ryszard 
Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena
Listoś, Tadeusz Łysek, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Renata Kosno, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska
BRAK GŁOSU (2) Dariusz Dragosz, Krzysztof Olawski
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Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała nr XXXIV/93/2021)

2) Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na rok 2022;

Przewodniczący M.  Golanko:  pozytywna opinia  Komisji  Budżetowej  z  autopoprawk  ą   -  3  głosy  „za”,  
0 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”, pozytywna opinia Komisji Infrastruktury Liniowej 4 głosy
„za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”, pozytywna opinia Komisji Kultury, Sportu i Spraw
Regulaminowych - 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”, pozytywna opinia Komisji
Ochrony Środowiska,  Niskiej  Emisji  i  Odpadów z autopoprawka - 3 głosy „za”,  0 głosów „przeciw”,
2 głosy  „wstrzymujące się”,  pozytywna opinia  Komisja  Oświaty  i  Polityki  Społecznej  -  4  głosy „za”,
0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”, pozytywna opinia Komisji Planowania i Rozwoju - 3 głosy
„za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”, pozytywna opinia Komisji Rewizyjnej - 3 głosy „za”,
0 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”.    Przewodniczący M. Golanko poinformował,  iż Skład  
Orzekający Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie w Uchwale Nr S.O.VI.421.3.2021
z dnia 1.12.2021 r. pozytywnie zaopiniował projekt uchwały budżetowej Gminy Zielonki na 2022 rok, jak
również  pozytywnie  zaopiniował  możliwość  sfinansowania  deficytu  przedstawionego  w  projekcie
Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2022 rok.     w Uchwale Nr S.O.VI.4260.5.2021 z dnia 1.12.2021 r.  

Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie autopoprawkę do projektu uchwały.
Głosowano w sprawie:
Autopoprawka do Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na rok 2022
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15) Piotr Calik, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, Krzysztof 
Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz 
Łysek, Krzysztof Olawski, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) Dariusz Dragosz, Renata Kosno, Ryszard Krawczyk, Piotr Podleśny, Agata 
Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska
Autopoprawka została przyjęta.
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką.
Głosowano w sprawie:
Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na rok 2022 wraz z autopoprawką
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15) Piotr Calik, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, Krzysztof 
Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz 
Łysek, Krzysztof Olawski, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) Dariusz Dragosz, Renata Kosno, Ryszard Krawczyk, Piotr Podleśny, Agata 
Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska
Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała nr XXXIV/94/2021)

3) zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Zielonki na rok 2021;

Przewodniczący M. Golanko:   pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 1   
głos „wstrzymujący się

Skarbnik  A. Adamczuk omówiła projekt uchwały oraz treść autopoprawki.  Nie było pytań ani uwag do
projektu uchwały.
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie autopoprawkę do projektu uchwały.
Głosowano w sprawie:
autopoprawka do projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na rok 2021
Wyniki głosowania
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ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (16) Piotr Calik, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, Ryszard 
Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena
Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Dariusz Dragosz, Renata Kosno, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, 
Aneta Szablowska
Autopoprawka została przyjęta.
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką.
Głosowano w sprawie:
zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na rok 2021 wraz z autopoprawką
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (16) Piotr Calik, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, Ryszard 
Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena
Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Dariusz Dragosz, Renata Kosno, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, 
Aneta Szablowska
Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała nr XXXIV/95/2021)

4) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;

Przewodniczący M. Golanko:   pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 1   
głos „wstrzymujący się

Skarbnik A. Adamczuk omówiła projekt uchwały oraz treść autopoprawki. Nie było pytań ani uwag do 
projektu uchwały. 
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie autopoprawki do projektu uchwały.
Głosowano w sprawie:
autopoprawka do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (16) Piotr Calik, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, Ryszard 
Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena
Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Dariusz Dragosz, Renata Kosno, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, 
Aneta Szablowska
Autopoprawka została przyjęta.
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką.
Głosowano w sprawie:
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki wraz z autopoprawką
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (16) Piotr Calik, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, Ryszard 
Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena
Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Dariusz Dragosz, Renata Kosno, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, 
Aneta Szablowska
Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała nr XXXIV/96/2021)

Przewodniczący M. Golanko ogłosił 15 min. przerwy.

5) uchwała w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego współdziałania w 2022 roku Gminy 
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Zielonki z Gminą Miejską Kraków w zakresie przeciwdziałania alkoholizmowi, w odniesieniu do 
osób doprowadzonych do Miejskiego Centrum Profilaktyki Uzależnień w Krakowie;

Przewodniczący M. Golanko:   jednogłośnie pozytywna opinia Komisja Oświaty i Polityki Społecznej – 5   
głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”

Wójt omówił projekt uchwały. Nie było pytań ani uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
zawarcia porozumienia dotyczącego współdziałania w 2022 roku Gminy Zielonki z Gminą Miejską 
Kraków w zakresie przeciwdziałania alkoholizmowi, w odniesieniu do osób doprowadzonych do 
Miejskiego Centrum Profilaktyki Uzależnień w Krakowie;. 
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (19) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta 
Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (2) Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek
Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała nr XXXIV/97/2021)

6) uchwała w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z do-
chodów  własnych  niepochodzących  z  pobranej  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komu-
nalnymi;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji   Budżetowej -   5 głosów „za”, 0 gło-  
sów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”,    jednogłośnie pozytywna opinia Komisji  Ochrony Śro-  
wiska, Niskiej Emisji i Odpadów - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”,

Wójt omówił projekt uchwały. Radny P. Podleśny zwrócił uwagę, że gmina musi kolejny raz dopłacić do
budżetu, aktualnie kwotę 3,5 mln zł. Należy zatem przejść od planów do wdrożenia działań przeciw-
działających kolejnemu dopłacaniu do systemu.  Wójt powiedział,  że  powoła straż gminną w 2022 r.,
będzie  strukturą  z  kompetencjami  kontrolnymi  m.in.  w  przedmiotowym  zakresie.  Przewodniczący
M.  Golanko powiedział,  żeby  wziąć  pod  uwagę  znakowanie  pojemników  oraz  kontrole  posesji,
porównywać  co  jest  przez  mieszkańców  zadeklarowane,  a  co  jest  przez  nich  wystawiane.  Liczba
pojemników  wskaże  liczbę  osób  zamieszkujących  daną  nieruchomość.  Radna  R.  Kosno zwróciła
uwagę, że należało oznakować pojemniki na przestrzeni roku, powiedziała, że brak przedmiotowych
działań nie powoduje uszczelnienia systemu.  Wójt poinformował, że pracownicy prowadzą codzienny
monitoring  wywozu odpadów,  sprawdzają  dane  z  gps,  są  przeglądane  zapisy  wideo dwóch kamer
z każdego pojazdu,  należy zaznaczyć, że są to setki godzin do skontrolowania przez pracowników, ale
dzięki takim działaniom firmy ponoszą koszty swoich nadużyć. Zwrócił uwagę, że dopóki ustawodawca
nie ustali wymogu imiennego wykazu osób zamieszkałych na danej posesji, nie będzie jasnej sytuacji
do kontroli. Wprowadzone przez radę zmiany spowodowały, że na PSZOK-u nie ma kolejek, natomiast
nie  nastąpił  spodziewany  spadek  odpadów  zmieszanych po  wprowadzeniu  kompostowników  i  brą-
zowych  pojemników  na  odpady  zielone.  Zaplanowane  jest w  ramach  płatnych  patroli  sprawdzanie
podpisywania  kubłów.  Radna  R.  Kosno zwróciła  uwagę,  że chodzi  o  wyeliminowanie  nieuczciwych
mieszkańców i  przedsiębiorców,  opisanie pojemników nie zweryfikuje liczby osób zamieszkałych na
danej posesji,  wydaje się, że jedynie liczba wydanych przez urząd nalepek (czipów) zgodnie z dek-
laracjami mieszkańców pokaże te liczby. Wójt powiedział, że nie ma podanej liczby pojemników w dek-
laracji,  każdy  ma  zostać  odebrany,  zgodnie  z  przepisami.  Radny  P.  Podleśny powiedział,  że  jeśli
deklarujący będzie pobierał np. 5 rfid (czipów), a deklaruje jedną osobę zamieszkałą, od razu jest to
sygnał  dla  urzędu,  żeby  dokonać  sprawdzenia.  Przypomniał  propozycję,  że  odbierane  z  jednego
miejsca  segregowane  odpady,  kosztują  o  połowę  mniej,  więc  kurs  większego  auta  po  kilku  miejs-
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cowościach  na  dzień  przed  odbiorem  odpadów  segregowanych  przyniósłby  oszczędności,  każdy
z pomysłów mógłby  przynieść duże oszczędności.  Dodał,  że gmina jest  bliska maksymalnej  opła ty
stawki dopuszczalnej ustawowo i będzie musiała dopłacać coraz więcej, co dzieje się kosztem budowy
chodników, dróg, szkół itd. Wójt powiedział, że magazynowanie odpadów na pszokach odbywa się pod
pewnymi znakami zapytania, nie można tam gromadzić odpadów. Problemem jest przepływ strumienia
odpadów z działalności gospodarczej,  co jest bardzo trudne do wyeliminowania.  Wiceprzewodniczący
K.Olawski zauważył, że przy posesjach z wystawionymi kilkoma pojemnikami można sprawdzić, czy nie
dochodzi do nadużyć. Problematyczne jest na ile odbierający odpady będą rzetelnie sczytywać dane
z czipów, bo jego obserwacje potwierdzają te wątpliwości.

Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzą-
cych z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny,
Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XXXIV/98/2021)

7)  uchwała  w sprawie  wyboru metody  ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komu-
nalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty;

Przewodniczący  M.  Golanko:    jednogłośnie  pozytywna  opinia  Komisji  Budżetowej  -  5  głosów  „za”,  
0 głosów „przeciw”,  0 głosów „wstrzymujących się”,  jednogłośnie pozytywna opinia  Komisji  Ochrony
Środowiska, Niskiej Emisji i Odpadów - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących
się”,

Wójt omówił projekt uchwały. Nie było pytań ani uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości 
stawki tej opłaty
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny,
Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XXXIV/99/2021)

8) uchwała w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komu-
nalnymi od nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy lub innych nieruchomości
wykorzystywanych na cele rekreacyjno – wypoczynkowe;

Przewodniczący  M.  Golanko:   jednogłośnie  pozytywna  opinia  Komisji  Budżetowej  -  5  głosów  „za”,  
0 głosów „przeciw”,  0 głosów „wstrzymujących się”,  jednogłośnie pozytywna opinia  Komisji  Ochrony
Śro-dowiska, Niskiej Emisji i Odpadów - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących
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się”

Wójt omówił projekt uchwały.  Radna R. Kosno zadała pytanie z komisji, czy na posesjach z domkami
letniskowymi wg ustawy gmina jest zobligowana do odbioru bioodpadów. Stawka nie jest wysoka i nie
pokrywa kosztów odbioru odpadów. Wójt powiedział, że stawka opłaty nie pokrywa kosztów, ale niestety
nie może być większa. Radca pr. P. Złotnik powiedział, że ustawa nie daje podstaw, żeby różnicować
kategorie odpadów są to po prostu odpady komunalne, kwestia odbioru dot. całości. Radny P. Podleśny
zastanawiał się głośno, skoro ustawa narzuca gminie poziom segregowalności, a na przedmiotowych
działkach  nie  rozróżnia  się  śmieci,  to  jak  ustawodawca  chce egzekwować  poziom segregacji,  jeśli
wszystko zbiera się w jednym koszu. Radca pr. P. Złotnik z dezaprobatą podsumował, że ustawodawcy
najwyraźniej  to  nie  przeszkadza.  Wójt powiedział,  że  można  jedynie  apelować  do  rządzących  by
w przyszłości to zostało urealnione. Wiceprzewodniczący K.Olawski zadał pytanie, czy niewykonywanie
ustawy, której się nie rozumie jest argumentem łagodzącym w przypadku późniejszych konsekwencji.
Radca pr.  P. Złotnik stwierdził,  że lepiej  jest ją przestrzegać, nawet jeśli  się jej  nie rozumie.  Radna
Z. Kot zwróciła uwagę, że sprawa dotyczy tylko 15 domków w gminie, więc sugeruje zakończenie dys-
kusji w tym temacie.

Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od nieruchomości, na 
której znajduje się domek letniskowy lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno –
wypoczynkowe
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny,
Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XXXIV/100/2021)

9) zmieniająca Uchwałę Nr IX/73/2019 Rady Gminy Zielonki w sprawie określenia zasad, trybu
przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych, nagród spor-
towych i wyróżnień sportowych gminy Zielonki;

Przewodniczący M. Golanko: pozytywna opinia Komisji Kultury, Sportu   i Spraw Regulaminowych - 3 gło-  
sy „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”

Nie było pytań ani uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
zmieniająca Uchwałę Nr IX/73/2019 Rady Gminy Zielonki w sprawie określenia zasad, trybu przyzna-
wania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych, nagród sportowych i wyróżnień 
sportowych gminy Zielonki;. 
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (19) Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard 
Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena
Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, 
Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Piotr Calik, Marzena Gadzik - Wójcik
Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała nr XXXIV/101/2021)
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10) uchwała w sprawie przekazania według właściwości wniosku mieszkańca Gminy Zielonki;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji   Skarg, Wniosków i Petycji -   5   
głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się  ”  

Nie było pytań ani uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
przekazania według właściwości wniosku mieszkańca Gminy Zielonki
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, 
Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta 
Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Krzysztof Krzyworzeka
Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała nr XXXIV/102/2021)

11) uchwała w sprawie przeprowadzenia głosowania w sprawie odwołania sołtysa sołectwa Korz-
kiew;

Przewodniczący M. Golanko:   negatywna opinia Komisji Kultury, Sportu i Spraw Regulaminowych - 0   
głosów „za”, 5 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 

Wój powiedział, że nie rekomenduje działań w kierunku odwołania Pani Sołtys. Nie było pytań ani uwag 
do projektu uchwały
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
przeprowadzenia głosowania w sprawie odwołania sołtysa sołectwa Korzkiew
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
PRZECIW (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław 
Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, 
Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata 
Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Ryszard Krawczyk
Uchwała nie została podjęta.

12) uchwała w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zielonki na 2022
rok;

Przewodniczący M. Golanko:   jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Rewizyjnej - 5 głosów „za”, 0   
głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”
Nie było pytań ani uwag do projektu uchwały
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zielonki na 2022 rok
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
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ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny,
Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XXXIV/103/2021)

13) uchwała w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy Zielonki na rok 2022;

Przewodniczący M. Golanko:    jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Kultury, Sportu i Spraw Regula-  
minowych - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”

Nie było pytań ani uwag do projektu uchwały
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia planu pracy Rady Gminy Zielonki na rok 2022
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny,
Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XXXIV/104/2021)

Ad 6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym od 26 listopada
do 30 grudnia 2021 roku.

1) 26 listopada br.  uczestniczyłem w Posiedzeniu Powiatowego Zespołu Zarządzania Kryzysowego.
Spotkanie  poświęcone było ocenie  sytuacji  epidemicznej  w powiecie krakowskim,  w tym omówiono
przebieg  procesu  szczepień  realizowanych  w ramach  Narodowego  Programu Szczepień  przeciwko
COVID-19. 

2) 26 listopada br. odbyło się spotkanie z mieszkańcami Węgrzc na temat rozbudowy ul. C3. 

3) 27 listopada br. Towarzystwo Sportowe Węgrzce zorganizowało Turniej Oldbojów z okazji swojego
30-lecia. W turnieju wzięły udział drużyny: KS Bibiczanka i LKS Zieleńczanka z gminy Zielonki  oraz
Galicja Raciborowice z gminy Michałowice. 

4)  27  listopada  br.  Ochotnicza  Straż  Pożarna  w  Węgrzcach  przyjęła  na  stan  nowy  samochód
ratowniczo-gaśniczy.  Nowy wóz na podwoziu Renault D16 wykorzystywany będzie do wszelakich akcji
ratowniczo-gaśniczych na terenie gminy i powiatu. 

5) 28 listopada br. odbyło się zebranie wiejskie sołectwa Dziekanowice. 

6) W dniach 29 listopada – 7 grudnia br. Stowarzyszenie Metropolia Krakowska zorganizowało II Forum
Metropolii Krakowskiej. Forum było okazją do przekazania informacji o gotowości Metropolii Krakowskiej
do realizacji wspólnej wizji rozwoju obszaru w kolejnym dziesięcioleciu oraz zaprezentowania gotowego
projektu Strategii Metropolii Krakowskiej do 2030 roku.

7)  30  listopada  br.  odbyło  się  podpisanie  aktu  notarialnego  dotyczące  zamiany  działki  gminnej  na
działkę  będącą  własnością  parafii  w  Woli  Zachariaszowskiej.  Zamieniona  działką  zostanie
przeznaczoną pod drogę w Woli Zachariaszowskiej.

8)  30  listopada  br.  uczestniczyłem w Nadzwyczajnym Walnym Zebraniu  Członków Stowarzyszenia
Metropolia Krakowska. Tematem spotkania było m.in. podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji Strategii
ZIT; zaprezentowanie projektu Planu Zrównoważonej Mobilności Metropolii  Krakowskiej; informacja o
działaniach gmin na rzecz poprawy jakości powietrza w 2021 r. i 2022 r. w tym realizacja projektu Eko-
Team. 

9)  1  grudnia  br.  uczestniczyłem  w  rozprawie  sądowej  z  powództwa  firmy  budowlanej  odnoście
zapłaconych kar umownych za niewykonanie robót drogowych.

10)  1  grudnia  br.  odbyła  się  wideokonferencja  z  zakresu  przeciwdziałania  przemocy  w  rodzinie
organizowana przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Zielonkach. 
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11)  1  grudnia  br.  uczestniczyłem  w  spotkaniu  z  przedstawicielami  Ośrodka  Środowiskowej  Opieki
Psychologicznej i Psychoterapeutycznej dla Dzieci i Młodzieży. Dyskutowano nt. możliwości lokalizacji
siedziby na terenie Gminy Zielonki 

12)  3 grudnia br.  uczestniczyłem w II  Posiedzeniu Komitatu Sterującego Stowarzyszenia Metropolia
Krakowska. Tematem spotkania było m.in. podjęcie uchwały w sprawie harmonogramu działań na rzecz
wprowadzenia integracji taryfowo-biletowej w publicznym transporcie zbiorowym w Metropolii Krakow-
skiej. 

13) 3 grudnia br. Ochotniczej Straży Pożarnej w Węgrzcach uroczyście przekazano nowy samochód
ratowniczo-gaśniczy.  Samochód  marki  Renault  dla  jednostki  OSP  Węgrzce  kosztował  789.906  zł,
z  czego  350  tys.  zł  pochodziło  z  budżetu  gminy  Zielonki,  a  reszta  z  dotacji:  40  tys.  zł  z  budżetu
Województwa Małopolskiego, 20 tys. zł z Powiatu Krakowskiego, 80 tys. zł z Wojewódzkiego Funduszu
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej (WFOŚiGW), 40 tys. zł z Narodowego Funduszu Ochrony
Środowiska i Gospodarki Wodnej; 240 tys. z Krajowego Systemu Ratowniczo-Gaśniczego (Komendy
Głównej PSP), a 19.906 zł  stanowił wkład własny OSP Węgrzce.

14) 4 grudnia br. do zbiorów Izby Regionalnej funkcjonującej przy gminnej Bibliotece Publicznej w Zie-
lonkach zostały przekazane oryginalny obraz Katarzyny Gawłowej pt. „Krakowskie Wesele”  oraz „Zag-
roda Katarzyny Gawłowej”.

15)  4  grudnia  br.  w  budynku  wielofunkcyjnym  w  Owczarach  odbyło  się  świąteczne  spotkanie  dla
członkiń  i  członków  Kół  Gospodyń  Wiejskich  i  grup  nieformalnych  z  terenu  Gminy  Zielonki.  Ideą
spotkania  była  integracja  organizacji  społecznych  działających  w  gminie.  Gospodarzem  było  Koło
Gospodyń Wiejskich w Owczarach, a w spotkaniu uczestniczyli przedstawiciele Kół Gospodyń Wiejskich
z: Batowic, Bibic, Dziekanowic, Garlicy Duchownej i Murowanej, Przybysławic; Koła „Wolanie” z Woli
Zachariaszowskiej,  Koła  Przyjaciół  Brzozówki,  Koła  Miłośników  Kultury  w  Grębynicach,  Koła
Regionalnego „Tradycja” w Trojanowicach, Koła Przyjaciół Januszowic i Grupy „Przyjaciele” z Garliczki.

16) 5 grudnia br. odbyło się zebranie wiejskie Sołectwa Trojanowice. 

17) 7 grudnia br. odbyło się zebranie wiejskie Sołectwa Os. Łokietka. 

18) 9 grudnia br. odbyła się Nadzwyczajna Sesja Rady Gminy Zielonki. 

19)  10  grudnia  br.  uczestniczyłem  w  Zgromadzeniu  Ogólnym  Związku  Gmin  Jurajskich.  Tematem
spotkania było m.in. przedstawienie projektu budżetu, przedstawienie projektu składek członkowskich.
W  tym  dniu,  również  odbyła  się  gala  obchodów  jubileuszu  XXX-lecia  działalności  Związku  Gmin
Jurajskich.

20) 11 grudnia br. odbył się Węgrzecki Jarmark Bożonarodzeniowy. 

21) 12 grudnia br. odbyły się Targi Bożonarodzeniowe na Rynku Głównym w Krakowie. W Dniu Gminy
Zielonki wzięli udział: Orkiestra Korzkiew, Grupa Kolędnicza z Owczar, Chór Psallite Deo z Bibic, Koło
Regionalne Tradycja z Trojanowic, „Mali twórcy” ze Szkoły Podstawowej w Bibicach, Koło Gospodyń
Wiejskich  „Przyjaciele  Brzozówki”,  Zespół  dziecięcy  „Czerwone  Korale”,  Zespół  Ludowy  Folklove,
Parafialno-Gminna Orkiestra Dęta z Zielonek i Herody z Zielonek. 

22) 12 grudnia br. odbyło się zebranie wiejskie Sołectwa Pękowice. 

23)  13  grudnia  2021  r.  w  Małopolskim  Urzędzie  Wojewódzkim  podpisana  została  umowa  na
dofinansowanie zadania  pn. „Projekt i budowa budynku OSP Bosutów”, na mocy której realizowana już
budowa zostanie dofinansowana kwotą 501 tys. zł z rezerwy ogólnej budżetu państwa. 

24) 13 grudnia br. uczestniczyłem w Forum Wójtów, Burmistrzów i Prezydentów Małopolski. Tematem
spotkania  był  m.in.  Rządowy  Fundusz  Polski  Ład:  Program  Inwestycji  Strategicznych,   Program
bezzwrotnego  wsparcia  budownictwa  z  Funduszu  Dopłat  oraz  Kredyty  dla  sektora  społecznego
budownictwa czynszowego (SBC). 

25)  14  grudnia  br.  uczestniczyłem  w  Walnym  Zebraniu  Członków  Stowarzyszenia  Metropolia
Krakowska. Podczas spotkania podjęto uchwałę w sprawie Przyjęcia Strategii Metropoli Krakowskiej do
2030 roku. 

26) 14 grudnia br. uczestniczyłem w wideokonferencji dotyczącej Inicjatyw Samorządowych z Powiatem
Krakowskim. W spotkaniu uczestniczył Dyrektor ZDPK  Ł. Wróblewski oraz W-ce Starosta A. Wrzo-
szczyk. 

27)  15  grudnia  br.  odbył  się  częściowy  odbiór  robót  zadania  pn.  „Budowa  wiaduktu  nad  torami,
łączącego ul. Powstańców w Krakowie z drogą powiatową nr 2156K w miejscowości Batowice i Dzie-
kanowice wraz z przebudową przyległego układu drogowego”. 

28)  15 grudnia br.  uroczyste ślubowanie złożyły nauczycielki  ze szkół podstawowych w Zielonkach,
Bibicach i Korzkwi z siedzibą w Przybysławicach, które po zdanym egzaminie awansowały na stopień
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nauczyciela mianowanego.

29) 15 grudnia br. odbyło się Posiedzenie Rady Nadzorczej PUK. 

30) 15 grudnia br. uczestniczyłem w wideokonferencji z Radą Rodziców w Woli Zachariaszowskiej oraz
Dyrekcją przedmiotowej szkoły. Dyskutowano na temat organizacji pracy szkoły. 

31) 17 grudnia br. została podpisana umowa na odbiór i zagospodarowanie odpadów zmieszanych. Od
1 stycznia 2022 r. odbieraniem i zagospodarowaniem odpadów zmieszanych w gminie Zielonki zajmie
się nowy, wyłoniony w przetargu, wykonawca - Wywóz Nieczystości oraz Przewóz Ładunków Wiesław
Strach z Częstochowy. Umowa będzie obowiązywać przez cały 2022 rok. 

32) 17 grudnia br. odbyło się zebranie wiejskie Sołectwa Wola Zachariaszowska. 

33) 17 grudnia br. odbyło się spotkanie świąteczne Zarządu Oddziału Gminnego Związków OSP RP
w Zielonkach. 

34) 19 grudnia br. odbył się Zielonecki Jarmark Bożonarodzeniowy. 

35)  20 grudnia br.  uczestniczyłem w Posiedzeniu Komisji  Doraźnej  ds.  Poprawy Jakości  Powietrza
SMK. Dyskutowano nt. bieżącej sytuacji w zakresie działań na rzecz poprawy jakości powietrza. 

36) 21 grudnia br. odbyła się wideokonferencji  nt. działań Miasta Krakowa w obszarze ograniczenia
emisji komunikacyjnej. 

37) 22 grudnia br. odbył się częściowy odbiór robót dla zadnia pn. "Przebudowa dróg powiatowych z po-
działem  na  zakresy:  Zakres  1:  Przebudowa  drogi  powiatowej  nr  2156K  w  miejscowości  Węgrzce,
Bosutów, Dziekanowice, Batowice w Gminie Zielonki. Zakres 2: Przebudowa drogi powiatowej nr 2293K
w miejscowości Batowice w Gminie Zielonki. 

38) 22 grudnia br.  uczestniczyłem w wideokonferencji  dot.  realizowanych przez powiat inwestycji  na
terenie gminy Zielonki. W spotkaniu uczestniczył Dyrektor ZDPK Ł. Wróblewski oraz W-ce Starosta A.
Wrzoszczyk. 

39) 28 grudnia br.  gościłem Ministra Infrastruktury Pana Andrzeja Adamczyka, który wizytował POK
wraz z dyrektorami GDDKiA.

Różne: 

1.  W dwunastej  edycji  Rankingu Gmin  Małopolski  Gmina Zielonki  znalazła  się  na  trzecim miejscu.
Małopolski Instytut Samorządu Terytorialnego i Administracji wspólnie z Urzędem Statystycznym w Kra-
kowie opracowały wskaźniki,  na których podstawie oceniono działalność władz samorządowych 179
gmin regionu. 

2. Stowarzyszenie Zachariasz i  Centrum Kultury, Promocji  i  Rekreacji  w Zielonkach organizują ferie
zimowe dla dzieci i młodzieży - wyjazd w terminie 17-23 stycznia 2022 r. do Nowego Sącza. Szczegóły
w CKPiR. 

3. Od 2017 roku 717 mieszkańców gminy Zielonki skorzystało z dotacji na wymianę pieców węglowych;
z czego tylko w 2021 r. zlikwidowano 193 kopciuchy i wymieniono na nowoczesne piece gazowe. Z pro-
gramu „Ograniczenie niskiej emisji w gminie Zielonki”, można pozyskać kwotę do 7 tys. zł na zmianę
systemu  ogrzewania.  Obecnie  środków  na  wymianę  pieców  pozostało  maksymalnie  dla  150
beneficjentów. Osoby chcące skorzystać z dotacji muszą się spieszyć, ponieważ wymiany pieca i roz-
liczenia dotacji należy dokonać najpóźniej do końca września 2022 r.

4. Mieszkańcy sołectwa Garlica Duchowna postanowili zorganizować się i wspólnie dołączyć do akcji
„Szlachetna  paczka”,  czyli  ogólnopolskiego  projektu  społecznego  organizowanego  przez  Stowa-
rzyszenie  Wiosna.  Wspólnie  udało  się  pomóc  nie  tylko  wybranej  rodzinie,  ale  także innym potrze-
bującym.

5.  Po  raz  drugi  integracyjna  impreza  sportowo-artystyczna  Zachariaszada  została  zorganizowana
w gminie Zielonki w formule on-line. Zainteresowani mogli uczestniczyć w warsztatach plastycznych,
muzycznych, sportowych i teatralnych. Efekty pracy na warsztatach w ramach Zachariaszady można
obejrzeć na kanale gminy Zielonki w serwisie YouTube: Zachariaszada 2021. 

6.  15 listopada br.  podpisana została  umowa z Województwem Małopolskim na udzielenie pomocy
finansowej z budżetu Województwa Małopolskiego na zabezpieczenie dostępności do świadczeń z zak-
resu podstawowej opieki zdrowotnej poprzez zakup pięciu rejestratorów EKG wraz z oprogramowaniem
dla niepublicznych zakładów opieki  zdrowotnej  funkcjonujących na terenie gminy Zielonki  w ramach
konkursu „Małopolska Zaszczepiona!”. Gmina zakupiła pięć rejestratorów zapisów EKG wraz z oprog-
ramowaniem dla wszystkich gabinetów lekarzy rodzinnych w naszej gminie: w Batowicach, Węgrzcach,
Brzozówce i  dwóch w Zielonkach.  Za przedmiotowe sprzęty  medyczne wydatkowano 58 178,57 zł,
z  czego  50  tys.  zł  stanowiła  dotacja  z  budżetu  Województwa  Małopolskiego,  a  brakującą  kwotę
dołożono z budżetu gminy Zielonki.
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7. Gmina otrzymała informację o otrzymaniu grantu w ramach Programu Operacyjnego Polska Cyfrowa
na lata 2014-2022 Osi Priorytetowej V Rozwój cyfrowy JST oraz wzmocnienie cyfrowej odporności na
zagrożenia REACT-EU działania 5.1 Rozwój cyfrowy JST oraz wzmocnienie cyfrowej odporności na
zagrożenia  dotyczącej  realizacji  projektu  „Cyfrowa  Gmina”.  Grant  w  wysokości  99 955,20  zł  został
przyznany Gminie na zakup 6 komputerów, wdrożenie usługi Elektronicznego Potwierdzenia Odbioru
(EPO) zwrotek  listowych,  wdrożenie  portalu  szybkich  płatności,  zakup nowoczesnego  UTM (zapory
sieciowej) oraz wykonanie diagnozy cyberbezpieczeństwa.

Podjęto zarządzenia: 

1) ZARZĄDZENIE NR 294/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 30 LISTOPADA 2021 roku w spra-
wie zmiany budżetu Gminy Zielonki na rok 2021.

2)  ZARZĄDZENIE  NR 295/2021  WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA  30  LISTOPADA 2021  ROKU
w sprawie:  zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej  Gminy Zielonki  na rok
2021, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2021, w związku z Zarządzeniem Nr
294/2021 Wójta Gminy Zielonki z dnia 30 listopada 2021 roku.

3)  ZARZĄDZENIE  NR 296/2021  WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA  30  LISTOPADA 2021  ROKU
w sprawie:  zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej  Gminy Zielonki  na rok
2021 w związku z decyzjami kierowników jednostek organizacyjnych Gminy.

4)  ZARZĄDZENIE  NR 297/2021  WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA  30  LISTOPADA 2021  ROKU
w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół, dla których organem prowadzącym jest
gmina Zielonki, na rok szkolny 2021/2022. 

5) ZARZĄDZENIE NR 298/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 1 GRUDNIA 2021 ROKU w sprawie
maksymalnego miesięcznego wynagrodzenia kierowników gminnych jednostek  organizacyjnych i  ich
zastępców. 

6) ZARZĄDZENIE NR 299/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 1 GRUDNIA 2021 ROKU w sprawie
zasad wynagradzania kierowników gminnych jednostek organizacyjnych.

7)  ZARZĄDZENIE  NR  300/2021  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  1  GRUDNIA  2021  ROKU
zmieniające Zarządzenie Wójta Gminy Zielonki nr 275/2018 z dnia 6 listopada 2018 roku w sprawie
Regulaminu Wynagradzania w Urzędzie Gminy Zielonki.

8) ZARZĄDZENIE NR 301/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 3 GRUDNIA 2021 ROKU w sprawie
upoważnienia Dyrektora Gminnego Zespołu Ekonomiczno- Administracyjnego Szkół w Zielonkach do
powiadomienia rodziców/opiekunów prawnych uczniów o zamiarze przekształcenia Szkoły Podstawowej
im. Józefa Piłsudskiego w Woli Zachariaszowskiej. 

9) ZARZĄDZENIE NR 302/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 3 GRUDNIA 2021 ROKU w sprawie
upoważnienia Dyrektora Gminnego Zespołu Ekonomiczno - Administracyjnego Szkół w Zielonkach do
powiadomienia rodziców/opiekunów prawnych uczniów o zamiarze przekształcenia Szkoły Podstawowej
im. Jerzego Kukuczki w Korzkwi z siedzibą w Przybysławicach wchodzącej w skład  Zespołu Szkolno-
Przedszkolnego w Przybysławicach. 

10)  ZARZĄDZENIE  NR  303/2021  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  6  GRUDNIA  2021  ROKU
w  sprawie  skierowania  wniosku  do  Przewodniczącego  Rady  Gminy  Zielonki  o  zwołanie  sesji
nadzwyczajnej Rady Gminy Zielonki. 

11)  ZARZĄDZENIE  NR  304/2021  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  6  GRUDNIA  2021  ROKU
w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół, dla których organem prowadzącym jest
gmina Zielonki, na rok szkolny 2021/2022. 

12)  ZARZĄDZENIE  NR  305/2021  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  7  GRUDNIA  2021  ROKU
w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół, dla których organem prowadzącym jest
gmina Zielonki, na rok szkolny 2021/2022. 

13)  ZARZĄDZENIE  NR  306/2021  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  7  GRUDNIA  2021  ROKU
w sprawie zmiany Zarządzenia Wójta Gminy Zielonki Nr 19/2000 z dnia 7 listopada 2000 roku w sprawie
ustanowienia Regulaminu Pracy Urzędu Gminy Zielonki. 

14)  ZARZĄDZENIE  NR  307/2021  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  7  GRUDNIA  2021  ROKU
w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół, dla których organem prowadzącym jest
gmina Zielonki, na rok szkolny 2021/2022. 

15)  ZARZĄDZENIE  NR  308/2021  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  8  GRUDNIA  2021  ROKU
w sprawie: ustalenia zasad wynagradzania dyrektorów samorządowych instytucji kultury Gminy Zielonki.

16)  ZARZĄDZENIE  NR  310/2021  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  9  GRUDNIA  2021  ROKU
w sprawie wyboru długości okresu średniej arytmetycznej stosowanego do wyliczenia relacji określonej
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w art. 243 ust. 1 ustawy o finansach publicznych. 

17)  ZARZĄDZENIE  NR  311/2021  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  9  GRUDNIA  2021  ROKU
w sprawie:  zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej  Gminy Zielonki  na rok
2021,  zmiany  planu  finansowego  Urzędu  Gminy  Zielonki  na  rok  2021,  w  związku  z  Uchwałą  Nr
XXXIII/91/2021 Rady Gminy Zielonki z dnia 9 grudnia 2021 roku. 

18) ZARZĄDZENIE NR 312/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 9 GRUDNIA 2021 roku w sprawie
zmiany budżetu Gminy Zielonki na rok 2021. 

19)  ZARZĄDZENIE  NR  314/2021  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  9  GRUDNIA  2021  ROKU
w sprawie: nabycia przez Gminę Zielonki nieruchomości położonej w obrębie Garlica Murowana, gmina
Zielonki.

20) ZARZĄDZENIE NR 315/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 10 GRUDNIA 2021 ROKU w spra-
wie zmiany budżetu Gminy Zielonki na rok 2021. 

21) ZARZĄDZENIE NR 316/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 13 GRUDNIA 2021 ROKU w spra-
ie:  zatwierdzenia Planów Pracy Środowiskowego Domu Samopomocy w Woli  Zachariaszowskiej  na
2022 rok.

22) ZARZĄDZENIE NR 317/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 14 GRUDNIA 2021 ROKU w spra-
ie przyjęcia projektu planu finansowego dochodów i wydatków Gminy i Urzędu Gminy Zielonki na rok
2022.

23) ZARZĄDZENIE NR 318/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 17 GRUDNIA 2021 roku w spra-
wie zmiany budżetu Gminy Zielonki na rok 2021. 

24) ZARZĄDZENIE NR 319/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 17 GRUDNIA 2021 ROKU w
sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok 2021,
zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2021, w związku z Zarządzeniem Nr 318/2021
Wójta Gminy Zielonki z dnia 17 grudnia 2021 roku.

25) ZARZĄDZENIE NR 320/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 21 GRUDNIA 2021 ROKU w spra-
wie: likwidacji kasy w Urzędzie Gminy Zielonki 

26) ZARZĄDZENIE NR 321/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 21 GRUDNIA 2021 ROKU w spra-
wie przekazania mienia komunalnego Gminy Zielonki Sołectwu Węgrzce.

27) ZARZĄDZENIE NR 322/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 23 GRUDNIA 2021 roku w spra-
wie zmiany budżetu Gminy Zielonki na rok 2021.

28) ZARZĄDZENIE NR 323/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 23 GRUDNIA 2021 ROKU w spra-
wie:  zmiany zarządzenia  dotyczącego wykonania uchwały budżetowej  Gminy Zielonki  na rok 2021,
zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2021, w związku z Zarządzeniem Nr 322/2021
Wójta Gminy Zielonki z dnia 23 grudnia 2021 roku.

29) ZARZĄDZENIE NR 324/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 28 GRUDNIA 2021 ROKU w spra-
wie  ogłoszenia  wykazu  nieruchomości  komunalnej  Gminy  Zielonki,  położonej  w  obrębie  Węgrzce,
przeznaczonej do dzierżawy.

30) ZARZĄDZENIE NR 325/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 29 GRUDNIA 2021 ROKU w spra-
wie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół, dla których organem prowadzącym jest gmina
Zielonki, na rok szkolny 2021/2022.

Pytania radnych do sprawozdania:

Radny K. Gaweł powiedział,  że zorganizowane jarmarki  węgrzecki  oraz zielonecki  pokazały, że jest
duże zapotrzebowanie  mieszkańców  na stworzenie przestrzeni  na bazar dla  rolników do sprzedaży
bezpośredniej  swoich produktów, np. w weekendy.  Wójt pozytywnie się ustosunkował do inicjatywy,
oczekuje na wskazanie miejsc dla takiego przedsięwzięcia. Radna A. Leginowicz zapytała, gdzie można
pozyskać informację nt. udzielanej pomocy psychologicznej w budynku po szkole Korzkwi i jak miesz-
kańcy mogliby z tej pomocy korzystać.  Wójt powiedział, że ośrodek obejmuje zasięgiem cały powiat,
znajduje się w gminie Sułoszowa,  a od połowy przyszłego roku rozpocznie funkcjonowanie na terenie
gminy Zielonki. Radna A. Leginowicz zasugerowała umieszczenie informacji w tym zakresie na stronie
internetowej gminy. Dyrektor GOPS pani  M. Rajska powiedziała, że na stronie internetowej GOPS-u
znajduje się przedmiotowa informacja wraz z numerem kontaktowym 731-002-112. Informacje w tym
zakresie prześle do radnych wraz z ulotką nt. funkcjonowania tego ośrodka. Radny T. Łysek powiedział,
że pomysł przedmówcy dot. bazaru dla rolników wpisuje się w plany sołectwa Bibice o stworzeniu placu
handlowego dla rolników i wskazał  działkę w Bibicach koło kółka rolniczego w centrum. Lokalizacja
wydaje się odpowiednia,  dobrze skomunikowana,  wraz z miejscem parkingowym.  Wójt przyznał,  że
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lokalizacyjnie  działka  nie  budzi  jego  wątpliwości.  Radna  R.  Kosno zapytała,  czy  na  przykładzie
stowarzyszenia mającego działać w budynku po szkole w Korzkwi na rzecz osób niepełnosprawnych,
czy istnieje szansa na powstanie w tym miejscu oddziału/filii  Poradni  Psychologiczno-Pedagogicznej
w Krakowie dla dzieci z gminy Zielonki, gdyż dojazd rodziców z dziećmi do placówki w Nowej-Hucie dla
osób  niezmotoryzowanych  jest  bardzo  utrudniony,  komunikacyjnie  trzeba  się  dostać  do  centrum
Krakowa, by stamtąd jechać już do poradni.  Wójt powiedział, że organem prowadzącym poradni jest
Powiat Krakowski. Dodał, że jeśli chodzi o budynek, to parter jest prawie zagospodarowany, wyjście na
wyższą kondygnację jest barierą dla niepełnosprawnych z powodu braku windy. Skieruje zapytanie do
powiatu, zaznaczył, że powinno być sfinansowane przez powiat w 100% łącznie z jego użytkowaniem.
Podsumował,  że jeśli  wejdzie  w to  miejsce  duża poradnia,  to  inne przedsięwzięcia  będą  już  w tej
lokalizacji niedostępne.

Ad 7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.

Przewodniczący M. Golanko przekazał komunikaty:   
- w dniu 22.12 br. w Urzędzie Miasta Krakowa Pani Radna Zofia Kot otrzymała Złotą Odznakę Hono-
rową w uznaniu dla wybitnych zasług jakie prowadzi na rzecz emerytów, rencistów w naszej gminie od
Polskiego Związku Emerytów, Rencistów i Inwalidów. Przewodniczący przekazał gratulacje w imieniu
rady, sołtysów i pracowników. Pan Wójt dołączył się do gratulacji i życzeń.
- najbliższa sesja odbędzie się 31 stycznia 2022 r.;
-  przewodniczący  komisji  proszeni  są  o  prace  nad  sprawozdaniami  za  rok  2021  i  planami  na  
  2022 rok i przedłożenie ich do biura rady przed feriami.
Radny  K.  Gaweł podsumował  wcześniejsze  wypowiedzi  jego  i  innych  radnych,  że  wydaje  się
koniecznym stworzenie miejsca dla bazaru dla miejscowych rolników do rozwoju sprzedaży bezpoś-
redniej  lokalnych  produktów  na  obszarze  gminy  Zielonki.  Kolejną  sprawą  jest  brak  możliwości
przyłączeniowych  do  sieci  gazowej  na  terenie  gminy  Zielonki  dla  nowo-powstałych  budynków oraz
chcących modernizować źródło ogrzewania domu i zrezygnować z węgla. Wnioskuje o spotkanie z kie-
rownictwem Gazowni i negocjacje nt. modernizacji głównych magistrali  gazowych, pomijając  ZRID-y,
w których są kolektory gazowe. Brak gazu będzie dla gminy bardzo uciążliwy, ogrzewanie nim jest
dominujące. Dodał, że pompy ciepła nie są jeszcze na tyle popularne i sprawdzone co do ekonomicz-
ności i wydajności.  Wójt powiedział, że prowadzone są rozmowy z dyrekcją krakowską, nic nie stoi na
przeszkodzie by zaprosić również dyrekcję na posiedzenie rady, ZRID-y są strategiczne dla zasilania
gazem.  Wiceprzewodnicząca M. Gadzik-Wójcik zwróciła się o rozszerzenie rozmów o kwestie braku
możliwości  wymiany pieców tych osób,  które kilka lat  temu uzyskały  warunki  techniczne podłączeń
Gazowni, a która tego nie zrealizowała i inwestuje w inne obszary gminy. Gazownia eliminuje i wyklucza
tych mieszkańców z możliwości wymiany pieców. Wójt powiedział, że budując halę łukową gmina miała
warunki techniczne i pozwolenie na budowę magistrali gazowej, która drugi rok się buduje, więc gmina
została  zmuszona postawić stację LPG. Podsumował,  że wszystko jest  uzależnione od tego,  jakimi
środkami  dysponują  na  inwestycje.  Wiceprzewodnicząca  M.  Gadzik-Wójcik podkreśliła,  by  objąć
rozmową tych wszystkich,  którym spółka zaproponowała  warunki,  a  których sama nie zrealizowała.
Następnie radna zwróciła się z pytaniem o ogłoszoną drugą turę programu inwestycji strategicznych,
czy  gmina  jest  przygotowana  do  wzięcia  w  tym konkursie  udziału,  termin  upływa  15  lutego.  Wójt
powiedział,  że w tym konkursie będą preferowane małe projekty do 5 mln zł, więc projekt i budowa
biblioteki wpisywałyby się w te kryteria.  Wiceprzewodniczący K. Olawski powiedział, że ślą do niego
mieszkańcy maile  nt.  niewłaściwego funkcjonowania oddziału  pocztowego w Zielonkach i  zacytował
fragment  jednego  z  maili.  Poczta  naraża  mieszkańców na wzywanie  ich  do  regulowania  zaległych
płatności, naliczania kar, płacenia odsetek za nieterminową płatność. Korespondencja sądowa nie jest
dostarczania w terminie, nadaje się bieg sprawom, o których mieszkańcy nie mają wiedzy. Brak jest
przesyłek, paczek, prenumerat w terminie. Podsumował, że  oczekuje na reakcję Pana Wójta lub rady.
Wójt powiedział,  że  otrzymał  wyrazy  niezadowolenia  mieszkańców,  również  dotyczące  poczty
węgrzeckiej.  Rozważał  złożenie  skargi  do  zarządu  poczty  i  ministra  nadzorującego  spółkę  skarbu
państwa.  Problemem  jest  zarządzanie  spółką,  podczas,  gdy  stawki  za  usługi  pocztowe  zostały
podniesione. W grupie listów poniżej 8 gr poczta jest monopolistą na rynku i  powinna je dostarczać.
Urząd interweniował wielokrotnie na temat funkcjonowania poczty. Dodał, że niedopuszczalna jest taka
sytuacja,  pomimo braku  listonoszy.  Na  styczniową  sesję  przedłoży  projekt  rezolucji  wzywającej  do
podjęcia działań naprawczych mających na celu usprawnienie procesu dystrybucji korespondencji na
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terenie Gminy Zielonki. Radny D. Dragosz zadeklarował, że złoży wizytę dyrekcji poczty w tej sprawie,
dodał, że aktualnie brakuje 6 listonoszy na obsługę 23 tys. mieszkańców gminy. Zwrócił się z pytaniem,
kto jest odpowiedzialny za nieusunięcie obciętych i pozostawionych gałęzi w korycie rzeki ul. Bankowej
w Zielonkach.  Sytuacja zrobiła się bardzo niebezpieczna,  ponieważ gałęzie  stanowią zaporę wodną
i mieszkańcy zostaną zalani przy większej ulewie.  Wójt powiedział, że za utrzymanie rzeki i brzegów
odpowiedzialne są Wody Polskie, które zapowiadały porządkowanie terenu, zadeklarował, że pójdzie
zgłoszenie z gminy. Radny D. Dragosz powiedział, że kolejnym problemem są poobcinane choiny na ul.
Grochowalskiego w Zielonkach i złożone na brzegu rzeki. Wójt powiedział, że przyjmuje zgłoszenie. Na
koniec radny wyraził podziękowanie dla włodarzy Klubu TS Węgrzce za świetną organizację turnieju dla
oldboyów i oczekuje na kolejne, cykliczne tego typu turnieje.  Radna R. Toft w związku z problemami
zaopatrzenia mieszkańców w gaz, proponuje zorganizowanie spotkania ws. popularyzacji pomp ciepła
i  fotowoltaiki,  na  wzór  gminy  Krzeszowice,  w  której  dostawca  planuje  dostarczać  kompleksowo
ogrzewanie dla całych osiedli.  Radny K. Gaweł powiedział,  że ma założoną pompę ciepła i posiada
wiedzę,  jak  dużo pompa  potrzebuje  prądu  do  jej  obsługi,  tego  rodzaju  urządzenie  musi  iść  wraz
z fotowoltaiką, która w okresie zimowym nie ma efektywności, stąd są to dość spore koszty zużycia
prądu. Wymaga to szerszej obserwacji, analiz warto propagować, ale też informować o zużyciu prądu.
Wójt powiedział,  że  gmina  zamontowała  4  pompy  ciepła  przy  szkole  podstawowej  i  dyrekcja  zde-
cydowała się na ich wyłączenie, ponieważ koszty są trzykrotnie większe od gazu. Należy popatrzeć
globalnie na koszty, o tej  porze roku fotowoltaika nie funkcjonuje,  więc prąd jest droższy, ponieważ
pobierany z Tauronu. Przygotowywana jest analiza kosztów w tym zakresie.  Radny K. Krzyworzeka
zwrócił się o informację, kiedy nastąpi podłączenie mieszkańców ulicy Babilon i Gwizdałów w Zielon-
kach do systemu kanalizacji. Wójt powiedział, że zgodnie z umową do września 2022 r. zostaną oddane
do użytkowania wymienione odcinki budowanych kanalizacji. Następnie radny zawnioskował o zwołanie
wspólnej komisji na początku roku ws. odpadów. Przewodniczący M. Golanko potwierdził, że w planie
pracy rady temat odpadów zaplanowany jest na I  półrocze i  po zamknięciu roku 2021 i  otrzymaniu
kompletu materiałów zwoła takie posiedzenie. Na koniec radny wyraził podziękowanie dla CKPiR za
świetne  zorganizowanie  występu  zespołu  Fermata.  Radna  A.  Leginowicz zwróciła  się  z  pytaniem
o możliwość zorganizowania przy budynkach gminnych pilotażowo akcji na wzór krakowskiej „Lodówka
pełna dobra”. Wójt powiedział, że gmina ogłasza konkurs dla organizacji pozarządowych stowarzyszeń,
fundacji i nie widzi problemu by ngo zajęły się tym zadaniem. Radna R. Kosno zwróciła się z pytaniem
o formę prawną zarządzania budynkiem po szkole w Korzkwi oraz kiedy zostanie postawiony biletomat
w Węgrzcach w okolicach Atutu, bądź przy S7. Wójt powiedział, że aktualnie budynek jest w strukturze
Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Przybysławicach. Wicedyrektor P. Grabka zarządza tym obiektem,
aktualnie  trzy  pomieszczenia  zajmuje  archiwum urzędu,  hala  sportowa  jest  wynajmowana,  zacznie
funkcjonować ośrodek z prowadzeniem zajęć psychologiczno-pedagogicznych.  Finansowo obsługuje
szkołę GZEAS. W sprawie biletomatu wniosek został skierowany do zarządcy transportu.  Radna R.
Kosno przypomniała,  że  jedną  z  propozycji  radnych  była  obsługa  budynku  przez  Centrum Kultury
Promocji i Rekreacji w Zielonkach, zwróciła się o wyznaczenie kierunków co faktycznie niezbędne jest
gminie  w  tym  rejonie.  Wójt powiedział,  że  aktualnie  CKPiR  prowadzi  działania  w  dawnej  szkole
w Owczarach i obserwuje jakim się cieszy zainteresowaniem mieszkańców. Radny P. Calik zwrócił się
w imieniu mniej zamożnych mieszkańców, którzy nie są w stanie sfinansować zmianę źródła ogrze-
wania domu do końca 2022 roku, jak gmina mogłaby im pomóc, biorąc pod uwagę, że ceny za gaz
zaczną  drastycznie  rosnąć.  Wójt powiedział,  że  GOPS  przeprowadził  z  kilkunastoma  rodzinami
wymianę pieca z programu dla mniej zamożnych mieszkańców. Aktualnie program „Czyste powietrze”
zwiększa dotację do ponad 60 tys. zł, trzeba dołożyć zaledwie 5% tj. ok 3 tys. zł, zachęca wszystkich do
kontaktu  z  ekodoradcami.  Wiceprzewodniczący  K.  Olawski pogratulował  inicjatywy  w  Węgrzcach
z  organizacją  jarmarku,  podkreślił,  że  sołectwo  ma  bardzo  operatywną  Panią  Sołtys,  dzięki  której
zaangażowało się dużo osób w inicjatywie Klubu TS Węgrzce.  Radny P. Podleśny zwrócił się o zwo-
łanie komisji  wspólnej  w sprawie współpracy z powiatem w zakresie budowy dróg i chodników oraz
drugie posiedzenie komisji wspólnej w sprawie zagospodarowania budynku po szkole w Korzkwi. Dodał,
że mieszkańcy mieli mieć możliwość korzystania z hali sportowej, zarówno seniorzy, jak i ozdrowieńcy
„pocovidowi”.  Chciałby uzyskać informację, jaką mógłby przekazywać mieszkańcom.  Przewodniczący
M.  Golanko odniósł  się  do  drugiego  wniosku,  mianowicie  sugeruje  zaprosić  powiat  na  sesję  rady,
ponieważ to jest przestrzeń do rozmów, nie na komisji rady. Biorąc pod uwagę założenie, że powiat ma
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dokończyć  określone  zadania,  zanim  gmina  miałaby  dołożyć  kolejne  środki  finansowe  na  kolejne
inwestycje drogowe. Dodał, że wstępnie rozważa miesiąc luty. Wójt odniósł się do budynku w Korzkwi,
że preferowana jest formuła organizacyjna przy braku nakładów środków finansowych, stąd utrzymuje
formułę najmniej kosztową, by budynek nie ulegał zniszczeniu. Wynajmem hali zajmuje się wicedyrektor
P.  Grabka.  Radny  P.  Podleśny stwierdził,  że  przy  współpracy  rady  i  wójta  na  komisji  wspólnej
wypracowywane  są  dobre  pomysły  i  analizowane  obecne  problemy.  W sprawie  zagospodarowania
szkoły  w Korzkwi sugeruje  rozważyć złożenie  projektu do programu Polski  Ład,  być może minister
edukacji  zechce  wesprzeć  działania  gminy  w  staraniach  ukierunkowanych  na  młodzież,  na  jej
integrację, tak by przyjeżdżała, wypoczywała, a przy tym uczyła się o polskiej historii.  Radny podsu-
mował, że takie założenia wpisują się w ww. program. Wójt przyznał, że również to rozważał. Radna R.
Kosno podsumowała,  że  oczekuje  wyznaczenia  terminu  wspólnego  posiedzenia  i  podejmowania
dalszych wspólnych ustaleń co do zagospodarowania budynkiem w Korzkwi.
Ad 8. Zamknięcie sesji.

Ze względu na wyczerpanie porządku obrad  przewodniczący M. Golanko oraz  radna R. Kosno, prze-
wodnicząca  Klubu  Radnych  Koalicja  dla  Gminy  Zielonki złożyli  Życzenia  Noworoczne.  Następnie
przewodniczący podziękował  wszystkim za udział  w posiedzeniu i  zamknął  XXXIV sesję zwyczajną
Rady Gminy Zielonki w kadencji 2018-2023. Na tym protokół zakończono.

 Protokolant Przewodniczący obrad

Wykaz załączników:

1) nr 1 lista obecności radnych;
2) nr 2 lista obecności sołtysów;
3) nr 3 lista obecności pracowników urzędu i jednostek;
4) nr 4 lista obecności gości;
5) nr 5 podjęte uchwały.

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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